
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse 
på Stadion den 23/8/54.

Närvarande: Dunér, Nordlund, Rinman, 
E. Karlsson, Eckerbrant, Liliequist

Förhindrad: Norén.

§ 1. 
Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Diskuterades olika fotbollsangelägenheter, varvid bl.a. 

konstaterades svårigheten att knäcka diverse bostadsproblem för 
därav berörda spelare. I mån av förmåga skulle ÖS-ledamöterna 
bidraga till lösandet av dessa problem.

Diskussionen omfattade även fotbollssektionens utgivande 
av en s.k. officiell handbok, som tillkommit utan något förhands- 
meddelande till ÖS och följaktligen utan att ÖS sanktionerat 
detta tryckalster. Tillvägagångssättet skulle påtalas vid ett kom
mande sammanträde med sektionsstyrelsen.

Med anledning av att matchtiden för Djurgården-Degerfors 
på Stadion ändrats från tidigare tillsammans med ÖS-ordf. Dunér 
och Stadionchefen T. Ericson och representanter för sektions
styrelsen beslutade kl. 17.00 till kl. 13.30 konstaterades, att 
den ringa publiktillströmningen berodde på att matchen spelades 
på en olämplig tidpunkt. Inom ÖS ansågs det mindre lämpligt, 
att ett för föreningens ekonomi så ödesdigert beslut skulle få 
fattas av en sektionsstyrelse. Frågan skulle upptas med sektions
styrelsen för undvikande av en upprepning.

§ 3.
Konfirmerades ett tidigare telefon-beslut att tilldela Sv.

Fotbollförbundets VU-ordf. Yngve Anderson i Eskilstuna föreningens 
förtjänstplakett i silver i anslutning till dennes 60-årsdag den

Plaketten hade utdelats av ”Farsan" Sandberg på högtidsdagen.

§ 4.
Brottningssektionen gavs tillstånd inköpa 1 st. brottarmatta 

enl. tidigare offert på c:a 3.600 kr. sedan en av sektionen gjord 
insamling inbringat 1.800 kr. och kunde tänkas inbringa ytter
ligare kontanter. Visst anslag kunde även påräknas från Sv. Brott
ningsförbundet. Möjligheten att erhålla räntefritt lån från samma 
förbund skulle ej utnyttjas.

§
Rapporterade Evert Karlsson att de till Konserthuset planerade 

brottningstävlingarna första veckan i september måst avlysas, då 
lokalen ej stod till förfogande. En i samarrangemang med BK Athén 
förberedd tävling i slutet av oktober 1954 i Eriksdalshallen gavs 
arbetssanktion.

§ 6.
Ordföranden rapporterade om ett under sommaren med bordtennis

styrelserepresentanter hållet sammanträde, vid vilket Extergren
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meddelat sin avsikt att lämna styrelsen. Som vice ordf. nämndes 
L. Isikowitz som aktuellt namn. Sektionen skulle återkomma när
mare inpå säsongstarten.

§
Skattmästaren meddelade, att för handbollssektionens räkning 

utanordnats ett förskottsanslag på 100 kr. för att möjliggöra 
startavgifter och anmälningar till serietävlingarna.

§ 8.
Beslöts uppdra at Evert Nirling att undersöka lämplig upp

vaktningsform på John "Pajsarn" Jonssons 60-årsdag den 26/8/54.
§ 9.

Uppdrogs ät sekreteraren kontakta Fotbollförbundet för när
mare besked om hur föreningens fotbollstränare Frank Soo erhål
lit förbundets uppdrag som tränare vid landslagets matcher. ÖS 
ansåg sig kunna konstatera, att detta uppdrag ej tjänade Djur
gårdens IF:s intressen.

§ 10.
Diskuterades höstsammanträde med sektionsstyrelserna. Be

slöts avvakta Noréns närvaro på nästa ÖS-sammanträde för erhållan
de av besked om hans åtgöranden för denna sammankomst.

§ 11.
Meddelade ordföranden, att han och vice ordföranden avsåg, 

att tillsammans med föreningens förre ordf. S. Larson medfölja 
A-laget till dess match den 12/9 i Göteborg för att på ort och 

ta kontakt med arkitektfrun Lindberg och direkt med henne 
försöka fa en uppgörelse till stånd i fråga om kravet på ersätt
ning för vissa ritningar (beställda eller ej) på en hoppanlägg
ning i Hammarbybacken. Under hand hade Larson meddelat sig beredd 
att personligen utbetala 3.000 kr. för sin del i denna "affär".

§ 12.
Ordföranden avslutade sammanträdet.


